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Από το υπ’ αριθ. 23/ 99 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 451/99 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. για την κατάσταση που 
επικρατεί στη Διαδημοτική Επιχείρηση 
Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας 
"ΙΡΙΣ". 

 
       Σήμερα 27 Σεπτεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στο Δημοτικό 
Διαμέρισμα Αγ. Βαρβάρας, στο κέντρο “Πλατάνια”, ύστερα από την με   ημερομηνία 
23-9-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους 
συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα  27 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ.  Βαφείδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Σ.  Παναγιωτίδης  
6. Α. Δελαβερίδης Π. Αγαθαγγελίδης  
7. Δ.  Πέτκος   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Ε.  Λελεκάκης   -------- 

10. Κ. Γκαβαϊσές    
11. Γ. Ουρσουζίδης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ. 451/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης         προσήλθαν   οι   κ.κ.   Κ. Κόλβατζης   και  Ι.  
15. M. Σουμελίδης Ακριβόπουλος. 
16. Α. Ταραλάς 2) Κατά    τη   συζήτηση    της  υπ’  αριθ. 459/99  απόφασης 
17. Χ.  Σκουμπόπουλος αποχώρησαν οι  κ.κ. Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β.  
18. Χ. Γεωργιάδης Γιαννουλάκης, Θ. Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης. 
19. Β. Γιαννουλάκης  
20. Λ. Τσαβδαρίδης  
21. Θ.  Σιδηρόπουλος  
22. Ε. Σοφιανίδης  
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  
27. Γ. Μανακούλης  

 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι:  

Το θέμα είναι ευρύτερα γνωστό σε όλους τους συμβούλους από τις 
ενημερώσεις που κατά καιρούς είχα κάνει, από τις επιστολές που ανταλλάξαμε τόσο 
από πλευράς του Διοικ. Συμβουλίου του Ραδιοσταθμού όσο και εμού και βέβαια από 
τα δημοσιεύματα του τύπου. 

Το θέμα είναι ιδιαίτερα σοβαρό. Δύο θα πρέπει να είναι οι πρωταρχικοί 
στόχοι του ΔΣ αντιμετωπίζοντας το θέμα αυτό  1) Να λειτουργήσει το ραδιόφωνο και 
να εκπληρώσει τους σκοπούς για τους οποίους δημιουργήθηκε.2)Να εξασφαλιστεί η 
εργασιακή σχέση των εργαζομένων, όχι σε επίπεδο 5-10 μηνών ή 2 ετών αλλά σε μία 
βάση που να τους αφήνει πλέον απερίσπαστους να μπορούν να προσφέρουν τις 
υπηρεσίες τους. 

H μοναδική πρόταση η οποία διασφαλίζει απόλυτα αυτούς τους 2 όρους 
είναι:1)Ν' αναλάβει ο Δήμος αποκλειστικά τον  ραδιοφωνικό σταθμό 
αναλαμβάνοντας  τις υποχρεώσεις του απέναντι στους τρίτους και την ευθύνη 
απασχόλησης των εργαζομένων.2) Να υλοποιηθεί στο ακέραιο η προγραμματική 
σύμβαση την οποία αποφάσισε το Δ.Σ. μεταξύ των φορέων του ευρύτερου τομέα του 
πολιτισμού. Θα συμμετέχει και ο ραδιοφωνικός  σταθμός με απόφαση του Δ.Σ. και 
μάλιστα με αυξημένη πλειοψηφία γιατί μόνο αυτό εξασφαλίζει και τις 2 
παραμέτρους. 

Και κάλεσε το συμβούλιο ν'αποφασίσει σχετικά. 
Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήσεις; Όχι. 
                  Υπάρχουν τοποθετήσεις; 
Σοφιανίδης :Περίμενα να πει περισσότερα πράγματα ο κ. Δήμαρχος γιατί 

πολλά πράγματα   περιμένουν απαντήσεις. Να ενημερώσω το σώμα ότι το νέο 
Διοικητικό Συμβούλιο συστάθηκε 1-7-1999 και από  την ανάληψη των καθηκόντων 
του προσπάθησε να καταγράψει την κατάσταση στην οποία βρισκόταν ο σταθμός. 
Μία κατάσταση δεινή γιατί τα οικονομικά του σταθμού ήταν σε άσχημη κατάσταση 
και οι υποχρεώσεις προς τρίτους αυξημένες. Ο σταθμός σήμερα χρωστάει γύρω στα 
35 εκατομ, εκ των οποίων 22 εκατομ. για μισθώματα προς το Δήμο, 8-9 εκατομ. για 
ασφαλιστικές εισφορές των εργαζομένων και υπάρχει και  ένα ποσό που οφείλει για 
τους μισθούς  των εργαζομένων. Δυστυχώς το τοπίο είναι μουντό. Φθάσαμε ως εκεί 
γιατί δεν υπήρξε σχεδιασμός για το που οδηγείτε ο  σταθμός, δεν υπήρχαν στόχοι και 
καμία στοιχειώδης προσπάθεια ώστε τα οικονομικά του σταθμού να μπουν σε μία 
σειρά να σταματήσει η άσχημη οικονομική κατάσταση και να ορθοποδήσει ο 
σταθμός. Ενημερώσαμε όλους τους μετόχους του σταθμού (τους Δήμους, τους 
Δημάρχους) για την  κατάσταση που επικρατούσε στον σταθμό με διάφορα έγγραφά 
μας  και με συνέντευξη  τύπου  ενημερώσαμε τον κόσμο. 

Μία λεπτομέρεια, ο κ. Δήμαρχος ήταν πρόεδρος του Διοικ. Συμβουλίου την 
4ετία που πέρασε και ταυτόχρονα Δήμαρχος της Βέροιας. Τα ερωτήματα είναι πολλά. 

Τι έκανε ο ίδιος ο Δήμαρχος  ως πρόεδρος του σταθμού τα προηγούμενα 
χρόνια; Διέβλεπε που πηγαίνει ο σταθμός. Δεν βγήκε όμως να το πει ούτε στο Δ.Σ., 
ούτε στους μετόχους. Έγιναν παραλήψεις πολλές. Δεν υπάρχουν πρακτικά, 
αποφάσεις, ισολογισμοί. Επίσης δεν υπάρχει καμία απόφαση του Διοικ. Συμβουλίου 
του σταθμού για εκμίσθωση του κτιρίου, ούτε του Δ.Σ. Βέροιας για την εκμίσθωση 
στην επιχείρηση. Επί 2 και πλέον χρόνια οι ασφαλιστικές  εισφορές  των 
εργαζομένων είναι απλήρωτες στο ΙΚΑ. Κινδυνεύει το παρόν Διοικ. Συμβούλιο του 
σταθμού από ποινικές ευθύνες. 

Είναι σαφές από αυτά που είπα ότι το μερίδιο της ευθύνης βαρύνει το 
προηγούμενο Διοικ. Συμβούλιο και βέβαια του προέδρου ο οποίος είχε την ευθύνη. 



Αναρωτιέμαι τι θ΄ αλλάξει στη φιλοσοφία του σταθμού. Η φιλοσοφία του 
σταθμού τα τελευταία χρόνια ήταν ότι υπήρχε για να υπάρχει. Δεν υπήρχε κανένας 
σχεδιασμός. Τι θ' αλλάξει σήμερα αν περάσει στα χέρια του Δήμου; Αυτό το 
κοινοποιήσαμε ως Διοικ. Συμβ. στην τελευταία επιστολή  που στείλαμε στον κ. 
Δήμαρχο. 

Είναι κοινός στόχος του Διοικ. Συμβουλίου της επιχείρησης ότι το  
ραδιόφωνο πρέπει να λειτουργήσει. Δεν λειτούργησε μέχρι σήμερα ως διαδημοτικό. 
Είναι δεδομένο ότι το τωρινό Διοικ. Συμβούλιο θέλει να διαφυλάξει το εργασιακό 
καθεστώς των εργαζομένων. 

Γι αυτό αγωνιά, για αυτό 3 μήνες ψάχνει να βρει ποια είναι τα προβλήματα 
και πως θα τα βάλει σε μία σειρά. 

Όσον αφορά την ουσία της πρότασης, το λέμε αυτό και στην επιστολή μας 
προς τον Δήμαρχο, δεν μπορεί να γίνει κάτι τέτοιο νομικά. Σε καμία περίπτωση η 
εξυγίανση του σταθμού δεν μπορεί να είναι άσχετη της ποιότητας. Θέλουμε ν' 
αναβαθμιστεί ποιοτικά το ραδιόφωνο ούτως ώστε τα χρήματα αυτά που θα 
δαπανηθούν για τις ανάγκες του, να πιάσουν τόπο.    

Η πρόταση του κ. Δημάρχου νομίζω ότι δεν έχει έρεισμα νομικό και δεν 
μπορεί να γίνει. Σαν μέλος του Διοικ. Συμβουλίου εκφράζω την άποψη ότι θέλουμε 
να λειτουργήσει το ραδιόφωνο και να προστατεύσουμε τους  εργαζομένους οι οποίοι 
επί σειρά ετών δουλεύουν εκεί. 

Σιδηρόπουλος :Ειλικρινά δεν θα ήθελα να πάρω το λόγο και να μιλήσω 
απόψε, γιατί αυτά που είπε ο κ. Σοφιανίδης με  κάλυψαν αλλά και γιατί η προεδρεία 
μου έληξε. Την Παρασκευή το μεσημέρι υπέβαλλα την παραίτησή μου. Θα 'θελα 
όμως να  σημειώσω κάποιες αντιφάσεις σ' αυτά τα οποία προτείνει ο κ. Δήμαρχος. 

1)Μας λέτε ότι το θέμα είναι σοβαρό και όλα αυτά τα χρόνια δεν 
αντιμετωπίσατε με σοβαρότητα το θέμα της επιχείρησης του διαδημοτικού 
ραδιοφωνικού σταθμού. Ας μην μπω σε λεπτομέρειες, εξάλλου τα είπε ο κ. 
Σοφιανίδης. 

2)Ενδιαφέρεστε για τους υπαλλήλους τους οποίους αφήνετε απλήρωτους επί 
μήνες ολόκληρους. Κάποιοι απ' αυτούς βάζουν λεφτά απ΄ την τσέπη τους για να 
εξοφλήσουν χρέη της επιχείρησης. Η Δ.Ε.Η μας κόβει το ρεύμα, ο Ο.Τ.Ε. ζητάει τα 
λεφτά του και το ΙΚΑ κάθε τόσο μας καλεί για να πληρώσουμε τις  εισφορές των 
εργαζομένων. Εγώ δεν βρίσκω να υπάρχει ενδιαφέρον για τους εργαζόμενους. 

3)Μας κατακρατήσατε τα 9,5 εκατομ. που έδωσε η Νομαρχία με το 
αιτιολογικό ότι ο σταθμός χρωστάει τα νοίκια προς τον Δήμο και λέτε ότι σαν 
Δήμαρχος  είστε υποχρεωμένοι να προστατεύσετε και να περιφρουρήσετε τα 
συμφέροντα του Δήμου. Σωστό. Βέβαια ήσασταν  και Δήμαρχος αλλά και  πρόεδρος 
της επιχείρησης και δεν κάνατε τίποτα για να λύσετε το θέμα αυτό. 

Μας κάνατε μία πρόταση να  πάρει το ραδιόφωνο ο Δήμος  και 
παραγνωρίζετε το γεγονός ότι παίρνοντας την επιχείρηση θα χρεωθεί ο Δήμος ένα 
ποσό της τάξεως των 30, 40 εκατομ. Δηλαδή πότε περιφρουρείτε τα συμφέροντα του 
Δήμου και πότε δεν τα περιφρουρείτε; Πέστε μας να το ξέρουμε. 

4)Ζητάτε να πάρει ο Δήμος Βέροιας την επιχείρηση. Δεν μπορεί η 
επιχείρηση να δώσει τις μετοχές της, δεν γίνεται νομικά, δεν το προβλέπει ο κώδικας 
Δήμων και Κοινοτήτων. 

Η επιχείρηση ή διαλύεται, ή λήγει αν λήξει η προθεσμία για την οποία 
συνεστήθει. Ο ραδιοφωνικός σταθμός συστήθηκε να μας προσφέρει κάποιες 
υπηρεσίες τις οποίες δεν προσέφερε. 



5)Μια τελευταία αντίφαση κ. Δήμαρχε . Έκανε προηγουμένως μία αναφορά 
ο κ. Κουκουρδής για ένα θέμα που δεν ήρθε στο Δ.Σ. και είπατε εσείς γιατί   να το 
φέρω; Για να πει το Δ.Σ.  ότι δεν είναι νόμιμο το θέμα αυτό; 

Εγώ σας λέω, φέρνετε την πρόταση να πάρει το ραδιόφωνο ο Δήμος  όταν 
ξέρετε πολύ καλά ότι αυτό δεν είναι νόμιμο; Δεν θα σας πει το Δ.Σ. ότι αυτό δεν είναι 
νόμιμο; 

Σκουμπόπουλος :Έχω καλυφθεί. 
Ποτουρίδης :Το πρόβλημα του σταθμού δεν είναι τεχνικοοικονομικό, δεν 

είναι θέμα επιβίωσης ή λειτουργίας αλλά είναι πολιτικό. Κάποιοι όταν βρήκαν την 
ευκαιρία, μέσο της ΤΕΔΚ θέλησαν να χειραγωγήσουν τον σταθμό. Εδώ είναι το 
ζήτημα ποιος θα κάνει κουμάντο στο  σταθμό και τι έκφραση θα δώσει στο σταθμό. 

Πρέπει να σας πω ότι η βούληση του Δ.Σ., που δημιούργησε αυτό  τον 
σταθμό, ήταν καταρχήν  να είναι διαδημοτικού επιπέδου και αυτό δείχνει την 
δημοκρατικότητα της απόφασης. Το Δ.Σ., τότε, είχε τη  δυνατότητα και μπορούσε να 
κάνει ένα αυτόνομο, αυτοδύναμο δημοτικό σταθμό. Για να μην κατηγορηθεί όμως ότι 
κάνει δικό του σταθμό, για να έχει μία έκφραση επειδή ένας συγκεκριμένος πολιτικός 
φορέας διοικούσε το Δήμο  όλα τα χρόνια, ζήτησε να γίνει διαδημοτική επιχείρηση. 

Σήμερα που η ΤΕΔΚ ελέγχει τα πράγματα αντί να πει, πώς όλα αυτά τα 
χρόνια επιβίωσε αυτός ο  σταθμός, με όλα τα λειτουργικά προβλήματα που υπήρχαν; 
Ποιος σήκωσε αυτό το βαρύ φορτίο; Και να κατανέμει και τις ευθύνες αλλά και τα 
εύσημα σ' αυτούς που κράτησαν αυτό τον σταθμό, έρχεται χωρίς πρόταση. 

Πραγματικά ήμουν περίεργος ν' ακούσω ποια θα ήταν η πρόταση  από την 
πλευρά των διοικούντων  της ΤΕΔΚ. Ερωτηματικό είναι και η παραίτηση του 
προέδρου. Γιατί παραιτήθηκε ο πρόεδρος; Γιατί  τα βρίσκει δύσκολα; 

Το Διοικ. Συμβούλιο μπορεί να καταθέσει σήμερα  πρόταση επιβίωσης του 
σταθμού; Εύκολο είναι να παίρνεις απόφαση για να χειραγωγείς κάτι. Το δύσκολο 
είναι να τη φέρεις σε πέρας και να βρεις και τα χρήματα είτε είναι από ΣΑΤΑ είτε 
από οποιοδήποτε άλλο πρόγραμμα. 

Είναι απαραίτητο να υπάρχει ο σταθμός στην πόλη. Πρέπει όμως να 
σταθμίσουμε και τα οικονομικά δεδομένα των υπολοίπων ραδιοφωνικών σταθμών 
που λειτουργούν στην πόλη. Αυτά είναι ζητήματα που πρέπει να τα δουν κάποιοι. 
Επίσης πρέπει να πούμε εδώ όλες τις αλήθειες. Τι θα γίνει με τους εργαζόμενους και 
βέβαια να συγκρίνουμε τις προτάσεις. Υπάρχει πρόταση από το Δ.Σ. Βέροιας. Που 
ήταν τα υπόλοιπα Δ.Σ.  μέτοχοι του σταθμού; Που ήταν το Δ.Σ. Δήμου Μελίκης που 
σήμερα θέλει να εξουσιάζει όλο το νομό Ημαθίας; Εκεί είναι το ζήτημα, ποιος θα έχει 
τη μορφή και τη νομή της εξουσίας. 

Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; 
Σκουμπόπουλος :Θέλω να δευτερολογήσω. 
Ποτουρίδης :Διαδικαστικά. Έχει να κάνει με δευτερολογία κάποιου που δεν 

μίλησε. Η δευτερολογία γίνεται για να συμπληρώσεις κάτι που δεν είπες στην ομιλία 
σου ή για ν' απαντήσεις. 

Πρόεδρος :Απ΄ τη στιγμή που ο συνάδελφος δήλωσε ότι καλύφθηκε, 
διατηρεί το δικαίωμα  της δευτερολογίας και θα του δώσω  τον λόγο. 

Πριν τις δευτερολογίες, υπάρχει κάτι που θα μπορούσε  να ειπωθεί από τους 
εργαζόμενους; Μέχρι 2 μπορούν να μιλήσουν. 

Καμπούρης Ι.Δ/ντής ΔΕΠ: Ως πρόεδρος του σωματείου  των εργαζομένων 
στις δημοτικές επιχειρήσεις ήθελα να πω ότι μας ενδιαφέρει 1)Να καταθέσουμε την 
εκτίμησή μας σε μία πολιτική, κοινωνική και πολιτιστική ανάγκη της  περιοχής μας 
ευρύτερα και 2)Να διασφαλισθεί η θέση των εργαζομένων. Δεν μπαίνουμε στη 
διαδικασία για το ποιος θα έχει  το πλειοψηφικό πακέτο των μετοχών. Μας 



ενδιαφέρει η λύση που θα προκύψει να είναι βιώσιμη και να μην μετατεθεί το 
πρόβλημα για 1-2  χρόνια. 

Ουσουλτζόγλου Χ., εργαζόμενη στο Ρ/Σ :Πήρα το λόγο γιατί θίχτηκα επειδή 
ήμουν χρόνια υπεύθυνη του προγράμματος. Ακούστηκε ότι ο σταθμός δεν   
λειτούργησε ως  διαδημοτικός ή ότι δεν εκτέλεσε τον σκοπό που έπρεπε να εκτελέσει. 
Αυτό μπορεί να το επικαλείται οποιοσδήποτε δεν γνωρίζω τα πράγματα ή δεν είχε 
καμία σχέση μ' αυτό το ραδιόφωνο. Όλοι οι Κοινοτάρχες και οι Δήμαρχοι του 
Ν.Ημαθίας μπορούν να γίνουν οι καλύτεροι μάρτυρες για αυτό που λέω. Γίνανε 
άπειρες καλύψεις σε κάθε γωνιά του νομού. Τρέξαμε με μέσα τα οποία δεν διαθέταμε 
και τα επινοούσαμε, πραγματικά, προκειμένου να καλύψουμε οτιδήποτε γινότανε και 
είχε σχέση με την Τ.Α., την οποία καλύψαμε και με άλλους τρόπους με ημερίδες, με 
στρογγυλά τραπέζια  και με ότι μπορούσε να γίνει. 

Η μεγάλη πληγή αυτών των επιχειρήσεων είναι ότι διοικούνται από 
ανθρώπους που δεν ξέρουν το αντικείμενο. Εδώ υπάρχει κάτι το  διαφορετικό, όπως 
στον πολιτισμό έτσι και στην δημοσιογραφία. Αυτό το διαφορετικό, ευτυχώς, το 
καλύπτουν οι εργαζόμενοι σ΄ αυτούς τους τομείς γιατί διαθέτουν κάτι που ίσως δεν 
μπορείτε να το καταλάβετε και συγνώμη αν θίγω οποιονδήποτε, το μεράκι. 

Πρόεδρος :Ορίστε δευτερολογίες. 
Σοφιανίδης :Μία φράση θα ήθελα  να καταθέσω στο σώμα. Ας είναι κάθε 

κατηγορία για μικροπολιτική σκοπιμότητα ή για οποιοδήποτε εμπαιγμό εις βάρος 
οποιουδήποτε , μακριά τουλάχιστον από μένα, και από όλο το Διοικ. Συμβούλιο της 
επιχείρησης. 

Σιδηρόπουλος :Θα παρακαλούσα πολύ κάποιες φράσεις του στυλ εμείς 
είμαστε δημοκρατικοί κλπ. ας τις αφήσουμε. Η δημοκρατικότητα του καθενός εδώ 
μέσα δεν μετριέται με το πόσες φορές θα το πει αλλά με έργα και με την 
προσωπικότητα που έχει ο καθένας στην κοινωνία. Μη βγαίνουμε και λέμε ότι για 
την κατάσταση του Ρ/Σ φταίνε κάποιοι άλλοι. Δεν υπήρχε ο Δήμαρχος που ήταν 
πρόεδρος του Διοικ. Συμβουλίου; Να καλέσει τους μετόχους και να τους ενημερώσει 
ότι δεν πάει καλά ο σταθμός και ότι έχει προβλήματα. Βγαίνουμε τώρα και ζητάμε τα 
ρέστα από ανθρώπους που δεν είχαν καμία συμμετοχή στο σταθμό μέχρι προχθές. Τα 
χρέη ποιος τα έκανε; Η Μελίκη; Ο Χαλκίδης; 

Ακούστηκε ότι ο σταθμός δεν πρέπει να διοικείται από ανθρώπους που δεν 
ξέρουν το αντικείμενο δηλ. ο κ. Δήμαρχος που ήταν πρόεδρος του Διοικ. Συμβουλίου 
δεν ήξερε το αντικείμενο τόσα χρόνια; 

Θα ήταν προσβολή για τον Δήμαρχο. Εγώ δεν ξέρω λεπτομέρειες. Είχα όμως 
μεράκι και φιλοδοξίες να προσφέρω στον τομέα των προγραμμάτων του έργου της 
εργασίας διότι από τους σκοπούς για τους οποίους συνεστήθη ο σταθμός προέβλεπε 
ένα σωρό ωραία πράγματα. Είχα σκοπό να καλέσω ανθρώπους άξιους ικανούς, 
εργαζόμενους, συνδικαλιστές, εκπαιδευτικούς. Έχω την εντύπωση ότι όλα αυτά τα 
χρόνια κάπου εδώ θα ήταν ο πρόεδρος και η γραμματέας των εργαζομένων. Είναι 
περίεργο ότι σε 2 μήνες που είμαστε στο συμβούλιο μας στείλανε 2 έγγραφα . Μ΄ 
αυτό το ρυθμό θα έπρεπε να είχαν στείλει 100 έγγραφα προς τον Δήμαρχο. Απορώ 
πως τόσα χρόνια δεν ενδιαφέρθηκε για τους εργαζόμενους που είχαν να πληρωθούν 
μήνες, όταν βγάζουν από την τσέπη τους να πληρώσουν τα έξοδα του σταθμού; 
Κανένα ενδιαφέρον. Και τώρα λένε ξέρετε αν δεν κάνετε αυτά που σας λέμε θα 
κινητοποιηθούμε δυναμικά. Είναι σοβαρά πράγματα αυτά; 

Για την παραίτησή μου έχω να πω: Εγώ ξέρω να διαφυλάσσω την 
σοβαρότητά μου και την προσωπικότητά μου κ. Ποτουρίδη. Μπήκα με φιλοδοξίες να 
προσφέρω και να βοηθήσω, βλέποντας ένα μπάχαλο είπα γεια σας και φεύγω. 



Σκουμπόπουλος: Δεν είχα πρόθεση να μιλήσω σ΄ αυτό το θέμα  γιατί οι 
πρωτομιλήσαντες με κάλυψαν. Όμως με εξέπληξαν οι δύο εργαζόμενοι που μίλησαν, 
για το θάρρος τους. Ήταν όντως θάρρος από την κα Ουσουλτζόγλου να πει ότι δεν 
υπήρχε μεράκι, απ' το προηγούμενο Διοικ. Συμβούλιο γι αυτό και καταστράφηκε ο 
σταθμός και τον παραδίδουν με 35 εκατομ. χρέη. Το μεράκι είναι το πρώτο που 
πρέπει να έχει ένας άνθρωπος σε οτιδήποτε κάνει στη ζωή του. Ας αναρωτηθούν 
μεταξύ τους αν το είχαν όλοι οι εργαζόμενοι. Ποιος ευθύνεται που δεν υπάρχουν 
εγκεκριμένοι ισολογισμοί; Ποιος ευθύνεται που δεν υπάρχουν εγκεκριμένοι 
προϋπολογισμοί; Ποιος ευθύνεται που δεν υπάρχουν πρακτικά; Έδωσε εντολή ο κ. 
Δήμαρχος σε κανέναν εργαζόμενο να μην τα κάνει αυτά; Έχει την πολιτική ευθύνη 
και θα μας την πει αλλά και οι εργαζόμενοι πρέπει ν' αναλάβουν τις ευθύνες τους. 
Συγκινήθηκε πραγματικά από την κα Ουσουλτζόγλου με τον τρόπο που εξέφρασε τις 
απόψεις . 

Παραβλέπω αυτά που είπε κάποιος συνάδελφος. Τι να κάνουμε άλλη 
διοίκηση βγήκε στην ΤΕΔΚ και άλλη στο σταθμό. Θα δοκιμαστεί, ας τη δώσουμε 
χρόνο. Ας κάνουν υπομονή οι τέως συνάδελφοί μου να δουν πως λειτουργεί μία 
καινούργια διοίκηση. Δεν κουράστηκαν να τους διοικούν οι ίδιοι άνθρωποι; 

Θέλω να διαβεβαιώσω τους τέως συναδέλφους να μην ανησυχούν. 
Θ΄αγωνιστούμε και από το Δ.Σ. και από την ΤΕΔΚ για την εργασιακή τους  ειρήνη, 
για τη σταθερότητα και την μακροημέρευση στην εργασία τους. 

Ποτουρίδης :Δεν  είχα σκοπό σε καμιά περίπτωση να θίξω τον κ. Σοφιανίδη. 
Είμαστε συνεργάτες πολλά χρόνια και είναι γνωστή  η προσφορά του και η παρουσία 
του. Όμως με αφορμή την κουβέντα, το δηλώνω δημόσια, ας προσέχει γιατί είναι 
πονηρές μέρες. Κάποιοι θέλουν να χειραγωγήσουν τον σταθμό γι αυτές τις πονηρές 
μέρες που έρχονται. Αυτό μόνο ας προσέξουμε και ας το έχουμε στο νου μας. 

Πρόεδρος :Μου ήρθε εγγράφως μία διευκρίνηση από τον κ. Καμπούρη, ότι 
εκπροσώπησε το σωματείο των εργαζομένων της δημοτικής επιχείρησης και όχι την 
ΔΕΤΟΠΟΚΑ και ότι έχουν γίνει αντίστοιχες παραστάσεις και στο προηγούμενο 
Διοικ. Συμβούλιο, απλώς δεν το γνωρίζει ο κ. Σιδηρόπουλος γιατί δεν συμμετείχε 
τότε. 

Δήμαρχος :Πρέπει να πούμε δύο κουβέντες για τους καινούργιους 
συμβούλους σχετικά με το ιστορικό και την πολύπαθη ιστορία αυτού του 
ραδιοσταθμού. Ο Ραδιοσταθμός ξεκίνησε τέλη της δεκαετίας 80 και ουσιαστικά 
λειτουργούσε μέχρι το 1996 χωρίς νομικό πλαίσιο, χωρίς ιδρυτική πράξη, χωρίς 
καταστατικό, χωρίς τίποτα. Γιατί ο ραδιοσταθμός  ενεπλέχθει κάθε φορά σε πολιτικές 
αντιπαλότητες που μπορεί να υπήρχαν ανάμεσα στον Δήμο και της ΤΕΔΚ, κλπ. Αυτή 
είναι μία πραγματικότητα και έτσι πορεύτηκε στραβά από την ώρα που 
πρωτοδημιουργήθηκε μέχρι το 1996. Τον Ιανουάριο του '95 ο σταθμός πρέπει να 
ήταν 25 εκατομ. μέσα, χωρίς να υπολογίζουμε τα μισθώματα προς τον Δήμο γιατί 
μέχρι 31-12-94 είχαν εξοφληθεί. Είδαμε ότι ο σταθμός έχει οικονομικό πρόβλημα με 
την έννοια ότι τα έσοδα τα οποία είχε από την αγορά δεν έφθαναν να καλύψουν αυτό 
που θα λέγαμε αυτοχρηματοδότηση του ραδιοφωνικού σταθμού. Ευτυχώς είχαμε 
έρθει σε συνεννόηση με τον τότε Νομάρχη τον κ. Α. Βλαζάκη, ο οποίος συμφώνησε 
να δίνει 15 εκατομ. δηλ. το 5% της ΣΑΤΑ, προκειμένου να χρηματοδοτείται μ' αυτό ο 
ραδιοσταθμός. Υπολογίζοντας ότι τα υπόλοιπα έσοδά του θα μπορούσαν να 
καλύψουν τις δαπάνες λειτουργίας.. Δυστυχώς και ο  υποφαινόμενος πήγε 
κατηγορούμενος για οφειλές στο ΙΚΑ που προϋπήρχαν και αρχίσαμε να πληρώνουμε 
τις οφειλές του ΙΚΑ. Μέχρι 31-12-1998 οι εργαζόμενοι πληρώθηκαν. Από κει και 
πέρα ενόψει ότι από 1 Ιανουαρίου θ' αναλάμβανε η νέα δημοτική αρχή και με 
δεδομένο ότι μέσα στο 1999 ολοκληρωνόταν το νέο συνεδριακό κέντρο είχαμε 



διαμορφώσει την αντίληψη ότι η μόνη σωτηρία για τον ραδιοσταθμό ήταν 1)Να γίνει 
μία προγραμματική σύμβαση (αυτή που ήρθε στο σώμα και ψηφίστηκε) που να δίνει 
την δυνατότητα πλέον στον σταθμό να λειτουργήσει παράλληλα με τη δημοτική 
επιχείρηση πολιτισμού και να βοηθιέται από τα στελέχη της δημοτικής επιχείρησης. 
Τα στελέχη του ραδιοσταθμού να δίνουν ένα χέρι βοήθειας στη δημοτική επιχείρηση 
και στη λειτουργία του συνεδριακού κέντρου. 

Παράλληλα αν υπάρχουν εργαζόμενοι οι οποίοι μπορούσαν ν' 
απορροφηθούν και να προσφέρουν αντίστοιχα στα πλαίσια της προγραμματικής 
σύμβασης στο Δήμο να γίνει. Γι αυτό ψηφίσαμε την προγραμματική σύμβαση αλλά 
και προβλέψαμε στον προϋπολογισμό ποσό 5 εκατομ. δρχ., ανοίξτε τον 
προϋπολογισμό να το δείτε. 

Ποια ήταν η ποιοτική προοπτική; Να η συνεργασία με την ΕΤ3. Γι αυτό 
ήταν συμβεβλημένο μέλος της  προγραμματικής σύμβασης και η ΕΤ3. Γι αυτό 
συμμετείχα σε διάφορες συσκέψεις για να προχωρήσουν αυτή τη συνεργασία και θα 
είχαμε τη δυνατότητα ενός ποιοτικού προγράμματος σε ορισμένες ζώνες και τη 
δυνατότητα να παίρνουμε διαφημίσεις από την ΕΤ3. Αλλά με αιχμή το ποιοτικό αυτό 
πρόγραμμα να βγούμε καλύτερα στην Τοπική Αγορά στον τομέα των διαφημίσεων. 
Εμείς υπολογίζαμε, ότι ο ραδιοσταθμός θα είναι βιώσιμος χωρίς να προσδοκούμε 
πλέον στα 15 εκατομ. της Ν.Α. Έτσι το καθεστώς των εργαζομένων θα ήταν απόλυτα 
διασφαλισμένο, η ποιότητα απόλυτα διασφαλισμένη και βέβαια δεν θα είχαμε αυτά 
τα προβλήματα που έχουμε τώρα. Κάπου κάποια πράγματα ξαναμπλέκονται και 
ξαναβρίσκονται οι εργαζόμενοι πλέον στη μέγγενη ορισμένων πολιτικών διαφορών ή 
αντιπαραθέσεων. Δεν έχουμε τέτοια πρόθεση. Εμείς θέλουμε να λειτουργήσει ο 
ραδιοσταθμός. Έχουμε δώσει δείγματα αμεροληψίας και σε δύσκολες εποχές. Δεν 
ήταν θέμα πολιτικής διοίκησης του σταθμού ήταν πρώτα-πρώτα των ίδιων των 
εργαζομένων που είναι δημοσιογράφοι και έχουν ένα υψηλό αίσθημα 
δημοσιογραφικής ευθύνης και δεοντολογίας. Ο ραδιοσταθμός μπορεί να 
κατηγορήθηκε για διάφορα ζητήματα αλλά όσο αφορά την έκφραση του προς τα έξω 
καμία φορά δεν αναφέρθηκε ένα τέτοιο κατηγορητήριο και αυτό είναι  προς τιμή των 
εργαζομένων. 

Είναι ένα θέμα που ταλανίζει τόσο καιρό την επιχείρηση, το Διοικ. 
Συμβούλιο, το Διοικητικό Συμβούλιο της ΤΕΔΚ, που έκανα εγώ πρόταση από την 
πρώτη στιγμή παίρνει διαστάσεις στις εφημερίδες, μπαίνει θέμα στο Δ.Σ. και δεν 
έρχεται ούτε η ΤΕΔΚ ούτε το Διοικ. Συμβούλιο του ραδιοσταθμού και να πει ότι 
εμείς έχουμε πρόταση διεξόδου από την κρίση αυτή. 

Αυτή η πρόταση διασφαλίζει τη λειτουργία του να μην είναι εξάμηνης 
χρονικής διάρκειας και θα διασφαλίσει και τους εργαζόμενους. Δεν υπήρξε λοιπόν 
καμία πρόταση; Από την πλευρά σας, ως αντιπολίτευση που μετέχετε και στη 
διοικούσα επιτροπή της ΤΕΔΚ, η οποία έχει την προεδρεία του Ρ/Σ ,ποια είναι η 
πρότασή σας; Αν έχετε, καταθέστε την. 

Δεν υπάρχει κανένα νομικό ζήτημα. Τα άρθρα  του κώδικα που καθορίζουν 
τις  δημοτικές επιχειρήσεις είναι από το 277 ως το 287. Κατ΄ εφαρμογή του άρθρου 
287 του κώδικα αναφέρεται ότι με απόφαση του Υπουργού Εσωτερικών καθορίζεται 
κάθε αναγκαία λεπτομέρεια για την εφαρμογή των διατάξεων των άρθρων 277-285. 
Η υπουργική απόφαση που εξεδόθει αναφέρει ότι " η αποχώρηση Δήμου ή 
Κοινότητας από επιχείρηση ή συμμετοχή νέου μέλους σ΄ αυτήν γίνεται με απόφαση 
του Δ.Σ.". 

Ποιος σας είπε ότι εδώ έχουμε χρηματιστήριο και θα μεταβιβάσουμε 
μετοχές; Κακώς εννοήσατε. Μα ήδη οι περισσότεροι από τις πρώην Κοινότητες, που 



έγιναν Δήμοι και είχαν ελάχιστο ποσοστό, δήλωσαν ότι επιθυμούν να αποχωρήσουν. 
Νομικά υπάρχει η απόλυτη φόρμουλα. 

Να  αποχωρήσουν όλοι οι Ο.Τ.Α από την συγκεκριμένη δημοτική 
επιχείρηση και ο  Δήμος θ' αναλάβει στη συνέχεια διασφαλίζοντας την ποιότητα και 
την εργασιακή σχέση να καλύψει όλους τους τρίτους οφειλέτες και να λειτουργήσει 
πλέον το ραδιοσταθμό στα πλαίσια της προγραμματικής σύμβασης που αποφασίσαμε. 
Εάν έχετε δεύτερη πρόταση, καλύτερη να κάνετε στους εργαζόμενους κάντε την. Μα 
δεν την  κάνετε και αυτό με βάζει σε διάφορες υποψίες. Εγώ έκανα και 2η πρόταση. 
Μαζέψτε σαν Διοικ.  Συμβούλιο όλους τους φορείς και πέστε ότι οι οφειλές είναι 40 
εκατομ. δρχ. Τι αντιστοιχεί στον καθένα με βάση το εταιρικό του μερίδιο; Να τα 
βάλουμε όλοι, να πάρετε ένα σταθμό με μηδέν παθητικό. Καταθέστε όμως πρόταση 
βιωσιμότητας και μετά εμείς ν' αποχωρήσουμε ως Δήμος Βέροιας, για να μη νομίσει 
κανείς ότι θέλουμε να βάλουμε στη μέση τους εργαζόμενους σε κάποια πολιτικά 
παιχνίδια. 

Εμείς σας δηλώνουμε ή θα φύγετε όλοι και θα τον αναλάβει ο Δήμος 
Βέροιας και θα τον φέρει σε πέρας ή αν θέλετε να τον κρατήσετε , όχι όμως για 6 
μήνες, καλέστε αύριο όλους τους εταίρους, κοινοποιήστε τι αναλογεί στον καθένα, να 
το καταβάλουμε, να πληρωθούν όλοι  οι εργαζόμενοι, το ΙΚΑ και οι τρίτοι που 
χρωστάμε. Πάρτε μηδενικά τον σταθμό καταθέστε όμως πρόταση στο σωματείο που 
να δίνει από εδώ και πέρα εγγυήσεις ότι θα λειτουργήσει ο σταθμός και θα έχετε 
εξασφαλισμένη την εργασιακή σχέση. 

Επειδή δεν υπάρχει τέτοια πρόταση γι αυτό επιμένω στη μόνη βιώσιμη 
πρόταση και που πρέπει να είναι η θέση του Δ.Σ.. Αν αύριο η ΤΕΔΚ στείλει νέα 
πρόταση η οποία είναι βιώσιμη και συμφωνούν οι εργαζόμενοι, θα ξαναφέρω το θέμα  
με θέμα την αποχώρηση τη δική μας και καταβολή από όλους τους εταίρους, ανάλογα 
με το τι χρωστάει ο καθένας για να πληρωθούν οι τρίτοι και να τον πάρουν πλέον και 
να τον διαχειριστούν. 

Μέχρι τότε μία είναι η λύση ν' αναλάβει ο Δήμος το ραδιοσταθμό και να 
υλοποιηθεί άμεσα η προγραμματική σύμβαση την οποία είχε αποφασίσει το Δ.Σ. 

Πρόεδρος: Από τη συζήτηση δεν υπήρξε κάποια άλλη πρόταση. Η πρόταση 
που έκανε ο κ. Δήμαρχος είναι ν' αναλάβει ο Δήμος τη λειτουργία του διαδημοτικού 
σταθμού και να υλοποιήσει την προγραμματική σύμβαση. 

Σκουμπόπουλος :Με ποια νομική φόρμουλα; 
Πρόεδρος :Από τη στιγμή που περαιώνεται η συζήτηση, ο πρόεδρος έχει την 

ευθύνη  να βάλει σε ψηφοφορία τις προτάσεις τις οποίες ακούστηκαν και όπως αυτές 
ακούστηκαν. 
 Κόλβατζης: Διαδικαστικά. Υπάρχει διαφορά μεταξύ της προηγούμενης 
απόφασης για προγραμματική σύμβαση με τη νέα πρόταση; 
 Πρόεδρος: Τώρα θ’ αποφασίσουμε για την υλοποίηση της προγρ. σύμβασης 
και για τον Ρ/Σ. 
 Ποιοι ψηφίζουν την πρόταση του Δημάρχου; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 16 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Δ. Ταχματζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, 
Α. Δελαβερίδης, Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Ε. Λελεκάκης, Κ. Γκαβαισές, Γ. 
Ουρσουζίδης, Σ. Γεωργιάδης, Ι. Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. 
Ταραλάς, Γ. Μανακούλης. 



 
 Πρόεδρος: Ποιοι ψηφίζουν να παραμείνει ως έχει ο Ρ/Σ; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 10 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Β. Γιαννουλάκης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ε. Σοφιανίδης, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – 
Καραχατζή, Ε. Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Λευκά; 
Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος κ. Κ. Κόλβατζης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και την πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Τις απόψεις των δημ. συμβούλων όπως αυτές αναπτύχθηκαν στη συζήτηση του 
παρόντος θέματος. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εκφράζει τη θέση του για την κατάσταση που επικρατεί στη Διαδημοτική 
Επιχείρηση Επικοινωνίας Πληροφόρησης Δημοσιότητας «ΙΡΙΣ» ως εξής: 
1. Ο Δήμος Βέροιας ανησυχεί βαθύτατα για την κατάσταση που επικρατεί σήμερα 

στον ραδιοσταθμό. 
2. Τονίζει ότι η όποια λύση θα πρέπει να διασφαλίζει αφ’ ενός μεν την εργασιακή 

σχέση των εργαζομένων και αφ’ ετέρου την ποιοτική λειτουργία του 
ραδιοσταθμού. 

3. Η διασφάλιση της εργασιακής σχέσης αλλά και της ποιοτικής λειτουργίας του δεν 
πρέπει να είναι προσωρινή, αλλά πρέπει να παρέχει τα εχέγγυα μιας μόνιμης και 
βιώσιμης λύσης. Για τον λόγο αυτό, ο Δήμος Βέροιας προτείνει, τόσο στους 
λοιπούς εταίρους όσο και στους εργαζόμενους στον ραδιοσταθμό, όπως: 
 αναλάβει να καταβάλλει αμέσως και εξ ολοκλήρου όλες τις οφειλές προς τους 

εργαζόμενους ή προς τρίτους που έχει σήμερα ο ραδιοσταθμός, 
 αναλάβει εξ ολοκλήρου και στο διηνεκές όλο το κόστος λειτουργίας του 

ραδιοσταθμού 
 λειτουργήσει ο ραδιοσταθμός στα πλαίσια της προγραμματικής σύμβασης του 

ενιαίου φορέα πολιτισμού που αποφάσισε το Δημοτικό Συμβούλιο 
 αποχωρήσουν όλοι οι εταίροι (λοιποί Ο.Τ.Α – Τ.Ε.Δ.Κ. κλπ) από τον 

ραδιοσταθμό. 
4. Σαν εναλλακτική λύση προτείνει, όπως: 
Αν η Διοικούσα Επιτροπή της Τ.Ε.Δ.Κ. έχει άλλη βιώσιμη και αποδεκτή από τους 
εργαζόμενους λύση, ο Δήμος Βέροιας προτείνει: 

 όλοι οι εταίροι να καταβάλλουν στον ραδιοσταθμό το, κατά την αναλογία της 
μερίδας εκάστου, ποσό του παθητικού που τους αναλογεί. 

 ο ραδιοσταθμός να εξοφλήσει αμέσως τόσο τους εργαζόμενους  όσο και 
όλους τους τρίτους 

 ο Δήμος Βέροιας, μετά την ολοκλήρωση της εξόφλησης και την διασφάλιση 
της εργασιακής σχέσης των εργαζομένων, να αποχωρήσει από τον 
ραδιοσταθμό. 

 ο Δήμος Βέροιας θα αναμείνει την όποια, νέα, πρόταση της Τ.Ε.Δ.Κ. μέχρι το 
τέλος του έτους. 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    451/ 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Δ.  Ταχματζίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ.  Πουλασουχίδης Λ. Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ. Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος Ε.  Σοφιανίδης 
 Κ. Κόλβατζης Ε. Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 
 Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης Γ.  Μανακούλης 
 Ι. Τριανταφυλλίδης X. Μουτσιόπουλος 
 Π.  Πιτούλιας   
 Μ. Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  8 -11- 1999 

Ο ΑΝΑΠΛΗΡΩΤΗΣ ΔΗΜΑΡΧΟΥ 
 
 
 

ΜΕΝΕΛΑΟΣ ΠΟΤΟΥΡΙΔΗΣ 
 

  
 


